
    

   

    

Protokoll Styrelsemöte 2015:6 
Tid: onsdagen 16/12 2015, kl: 1800 
Plats: Billes i Norsholm 
 
Närvarande: 
Åke Gunnebäck, Claes Elgström, Lennart Carlsson, Roger Karlsson, 
Lars Hörnström, Harald Mårtensson, Jan Nyman, Ola Pettersson och 
Jan-Åke Sallermo. 

 
 
 
 § 1 
Eftersom både Sture och Birger var sjuka, utsåg vi Jan-Åke Sallermo att leda mötet. Han förklarade mötet öppnat.  
 

 § 2 
Föregående mötens protokoll 2015:5 (2015-10-14) godkändes och lades till handlingarna. 
 

 §3 
Janne rapporterade att alla utom 6 betalt sina avgifter i tid, påminnelse har skickats. Det finns 202 999:50 i kassan. 
Elförbrukningen nu normal igen och faktura från Eon på 2 105:- har betalats. 
Tre medlemmar har gått ur klubben. 
 

 § 4 
Ingen inkommande post. 
 

 §5 
Från ÖBF: Ingen ny information. 
 

 § 6 
Från SBU: Julbrev med information om bl.a. BAS-uppdatering. 
 

 § 7 
Inget nytt om klubbaktiviteterna. 
 

 § 8 
Claes redovisade Norrköpings kommuns beslut om att godkänna Fördjupad översiktsplan för Norsholm. Man har 
tagit beslut trots att Länsstyrelsen påpekar att bullerfrågan bör utredas mer. Kommunen anser att båtklubben kan ingå 
i området för blandad småstadsbebyggelse. Vi avvaktar nu det fortsatta detaljplanearbetet som Claes fortsätter att 
bevaka och följa. 
 

 § 9. 
Inget nytt från Göta Kanal AB. 
 

 § 10 
Inget nytt angående bryggan. Vi inväntar besked från Peter angående den alternativa sjösättningsplatsen. 
 

 § 11 
Inget nytt angående hemsidan. 
 

 §12. 
Inga övriga frågor.  
 

 § 13 
Nästa möte bestäms till 17 februari kl 18.00 hos Billes.  
 

 §14 
 

Jan-Åke tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. 
 

 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.     Jan-Åke Sallermo, ordf. för mötet 


